
 

MARIJANA SUMPOR:  

- Dobro jutro poštovani gradonačelniče, predsjedniče, zamjenici, kolegice i kolege!   

Moje pitanje je vezano uz obnovu. Čučerje je stradalo u potresu u ožujku 2020. godine. 

Mi smo sad gotovo 5 godina nakon tog događaja. Mnogi procesi su iza nas al' isto tako su neki 

i u tijeku. Ono što je posebno za Čučerje, Čučerje je naravno u epicentru tog potresa koji se 

dogodio 2020. i stradalo je staro središte samog mjesta i naravno okolne kuće ali ono što je 

posebno u središtu je s jedne strane crkva s druge strane društveni dom. Čučerje je posebna 

zajednica. Tamo ljudi žive zajedno, surađuju i njima je društveni dom srce njihovog mjesta. Taj 

društveni dom je prolazio kroz obnovu i moje pitanje je vezano uz status obnove s obzirom da 

je ove subote bilo svečano otvorenje i ako možemo čuti par riječi o obnovi tog objekta. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Hvala zastupnici Sumpor na pitanju.  

Ono što mnogi znaju jest da je Čučerje postalo nažalost simbol zagrebačkog potresa 

2020. godine, a simbol u Čučerju tog potresa je bio upravo društveni dom jer je društveni dom 

kao što ste rekli srce zapravo Čučerja gdje se sve aktivnosti događaju, sve kulturne, sportske, 

političke pa i privatne zapravo i na neki način i zabave i svašta se tamo događa. I u tom smislu 

je taj društveni dom kad je stradao u potresu bilo kako da je ranjeno srce Čučerja. I u tom smislu 

nam je bilo jako bitno da ga se obnovi međutim toliko je bio oštećen da ga se nije moglo 

obnavljati bez da ga se u potpunosti ne sruši i izgradi novi dom na njegovom mjestu. Čestitam 

i zahvaljujem vijeću mjesnog odbora i gradske četvrti, znači Vijeću Mjesnog odbora Čučerje i 

Gradskoj četvrti Gornja Dubrava koji su financirali i potakli gradnju novog društvenog doma 

jer su financirali projektnu dokumentaciju i rušenje starog a iz gradskog proračuna 1,6 milijuna 

eura investirano je kako bi se izgradio novi dom i to novi dom koji je preslika odnosno faksimil 

te stare zgrade iz čak 19. stoljeća. Tako da je to i u skladu zajedno s konzervatorima napravljeno 

da bude, doista izgleda kao stara zgrada a da je fizički ojačana, otporna na ne daj Bog buduće 

potrese. I naravno da su sve instalacije unutra promijenjene, mislim da je preko 700 m2 sam 

prostor a ono što nam još slijedi je opremanje samog prostora.  

I ono što me jako veseli, bio sam na otvorenju u subotu, jest i što klub Bosiljak koji ima jako 

puno članova, jako puno djece je bio na otvorenju i …… recitacije i doista se vidi da nakon 

nekog vremena konačno se vratilo to srce Čučerja i vidim to i na licima i osmjesima samih 

žitelja Čučerja. Jako mi je drago da smo evo to završili, da se to realiziralo.  

Bilo je nekih problema s izvođačem i trajalo je nešto duže  

……(Zvučni signal zvonom)……  

nego što je trebalo ali jako sam zadovoljan da smo to ostvarili i vjerujem da su 

zadovoljni svi u Čučerju.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gradonačelniku. Nemamo dodatno objašnjenje.  

 


